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内容概要

　　《物流与会展英语实例实战》所选取的素材以“取自生活，源自生活”为基本原则，涉及的话题
大体涵盖物流与会展活动的方方面面。
采取“背景概括、物流与会展小贴士、物流与会展实例、物流与会展锦句、物流与会展词汇、物流与
会展通”的方式，帮助读者正确、有效、轻松地掌握物流与会展活动交流的表达技巧。

　　《物流与会展英语实例实战》适用于从事物流与会展活动的广大英语爱好者。
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章节摘录

　　Tom： Could you give me a brief analysisof the present situation in relation tologistics in China？
Bill： As early as in 1995, a deputy of aforwarding company in Xiamen told methat they found the direction
fordevelopment was logistics after threeyears of study. And now more than 20cities in China have declared either to
goin for logistics or to invest big inconstructing huge logistic centers.Tom： I learn from the newspapers thatsome
major enterprises in logistics, suchas China Rail Co. and Shanghai Lianhua,are the leading members in the
fieldsince China entered the WTO in 2001.Do you think China's inclusion in theWTO made any difference？
Bill: It gave great impetus to thedevelopment of logistics in China. In therecent years, the Ministry of
ForeignEconomy and Trade Relations issued anotice which explicitly stipulated Jiangsu,Zhejiang, Guangdong,
Beijing, Shanghai,Tianjin,and Shenzhen are the places forexperiments in logistics.　　⋯⋯
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编辑推荐

　　《物流与会展英语实例实战》特点：击破主题热点，为您提供全面的背景知识，方便快捷。
击破句型盲点：为您设计详细的物流与会展锦句，句句珠玑。
击破口语难点：为您打造丰富的物流与会展场景，即用即查。
击破词汇疑点：为您精选专业的词汇短语，鲜活地道。
击破文化焦点：为您建构中英文化平台，提炼精髓。
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